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Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Haderőreform autóbuszokkal, avagy mikor lesz a honvédségnek új közúti
gépjárműve?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Juhász
Ferenc honvédelmi miniszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A sajtóból arról értesültünk, hogy a gépjárműtender keretén belül a közúti
összkerékmeghajtású gépjárművek kategóriájában a nyertesként kihirdetett IVECO céggel
kötendő szerződést a Közbeszerzési Döntőbizottság megtiltotta . A hír kapcsán azt kérdezem a
Miniszter úrtól :

K/6499 .

Írásbeli kérdés

1 . Mivel indokolta a Közbeszerzési Döntőbizottság a szerződés megkötését?
2. Amennyiben a minisztérium vagy valamelyik szerve mulasztásából vagy szabálytalan

eljárásából történt, indítottak-e vizsgálatot és történt-e felelősségre vonás?
3 . Mikor írnak ki új pályázatot a közúti összekerékmeghajtású gépjárművek

beszerzésére?
4. A késlekedés milyen hatást gyakorol a Magyar Honvédség működésére, valamint a

haderőreformra?

Budapest, 2003 . november 11 .
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„
Dr. Simicskó István
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